



Trade Fair Dubai.



Training.



Ralf Kassner.

TEXT: MARILENA STRACKE | PHOTOS: WODAN SECURITY

Wodan Security made in Germany

Wodan Security is the only German internationally certified company that exclusively employs those with a police or military special unit background. Hence, Wodan Security follows a very high international standard. Thanks to vast experience, modern technology and a global network of experts, you can be assured that you are playing it safe with Wodan Security.

Private and corporate security, as well as training, are Wodan Security's main areas. "We want to offer maximum security and customised solutions to private individuals and businesses," says founder and former special police unit GSG 9 member Ralf Kassner, about his 'Security Standard Authority' and 'Security Training Authority' certified company. "Through professional training with industry experts, we increase our expertise in the field of personal protection and pass on experiences."

Wodan Security raises the protection level of companies and individuals significantly. Training units are carried out under realistic conditions and take the current global threat level into account. Currently, Wodan Security is also preparing the MA of the 'Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit' (GIZ), regarding security awareness for their deployment in crisis areas.

From 5 to 7 October 2018, Wodan will proudly host the industry's much anticipated International Bodyguard Conference, featuring participants from law enforcement and civil security from all across the globe.

Private security - Individual private security worldwide - Consultations - Holistic security concepts - Investigation / observation	- Travel security - Security training - Expert service
Corporate security - Security concepts for companies (also abroad) - Security of projects in high risk areas	Training - Customised training for companies, government agencies and organisations - Symposium for Personal Security - International Bodyguard Conference

Wodan Security made in Germany

Wodan Security ist das einzige deutsche international zertifizierte Unternehmen, welches ausschließlich Mitarbeiter mit polizeilichem / militärischem Background aus dem Bereich der Spezialeinheiten einsetzt und somit einem sehr hohen internationalen Qualitätsstandard entspricht. Dank hohem Erfahrungsschatz, neuester Technologie und einem globalen Experten-Netzwerk geht man mit Wodan Security auf Nummer sicher.

Personenschutz, Sicherheitsberatung und Schulungen – das sind die Hauptfelder von Wodan Security. „Wir wollen der Wirtschaft und Privatpersonen maximale Sicherheit und individuelle Lösungen bieten“, sagt Gründer und ehemaliger GSG 9 Angehöriger Ralf Kassner über sein nach ‚Security Standard Authority‘ und ‚Security Training Authority‘ zertifiziertes Unternehmen. „Durch professionelle Ausbildung, mit Einbindung der Experten aus der Branche, erhöhen wir die Expertise im Bereich Personenschutz und geben Erfahrungen weiter.“

Wodan Security steigert das Schutzniveau von Unternehmen und Schutzpersonen signifikant. Trainingseinheiten werden einsatznah und realistisch durchgeführt, wobei die aktuelle globale Bedrohungslage genau berücksichtigt wird. U.a. bereitet Wodan Security die MA der Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit auf ihren Auslandseinsatz in Krisenregionen im Bereich Security Awareness vor.

Vom 5. bis 7. Oktober 2018 führt Wodan die wichtige International Bodyguard Conference mit internationalen Teilnehmern aus Law Enforcement und zivilen Sicherheitskräften durch.

info@wodan-security.de
Tel.: +49 (0) 177-2378770

www.wodan-security.de